

「學生個人化學習專區-PACED學習挑戰」活動

一、活動目的

1. 鼓勵學生善用「個人化學習平台」，自我檢視學習成果。
2. 激發學生主動參與 PACED 五大領域的學習活動，培養自主學習與均衡發展能力。
3. 提升學生對學習歷程的關注與參與動能，強化 PACED 教育核心價值。

二、活動對象

臺北醫學大學在學學生

三、活動期間

115年2月23日-115年7月31日

四、活動方式：

(一)積分累計制

1. 學生修讀或參加五大領域(P、A、C、E、D)相關課程、講座、活動、工作坊、專題或競賽，即可累積積分。
2. 積分由「[學生個人化學習平台](#)」記錄與統計。

(二)排名方式

學期末由「學生個人化學習平台」自動統計：

1. 總積分：依照五大領域累積總積分排序。
2. 單項領域積分：P、A、C、E、D 五大領域，積分最高者各取一名。

(三)公告方式

1151學期開學第1週，由教務處於「最新消息」專區公告得獎名單。

五、獎勵項目：

1.總積分獎（前三名）：

- ★第 1 名：即享券5,000元
- ★第 2 名：即享券3,000元
- ★第 3 名：即享券1,000元

2.單項領域積分獎（各取 1 名）：

- ★「P」積分最高：即享券1000元
- ★「A」積分最高：即享券1,000元
- ★「C」積分最高：即享券1,000元
- ★「E」積分最高：即享券1,000元
- ★「D」積分最高：即享券1,000元

3. 總積分與單項領域積分獎勵不得重複領取。

六、課程及活動查詢：

學生化個人學習平台→成就名人堂→點選左側選單，即可查詢相關課程及活動。

PACED Learning Challenge –TMU PACED Education

I. Purpose of the Activity

1. Encourage students to make good use of the ' TMU PACED Education ' to self-assess learning outcomes.
2. Motivate students to actively participate in learning activities across the five PACED domains, fostering self-directed learning and balanced development.
3. Enhance students' awareness and engagement in their learning journey, strengthening the core values of PACED education.

II. Participants

All enrolled students of Taipei Medical University.

III. Activity Period

February 23, 2026 – July 31, 2026.

IV. Activity Method

● Point Accumulation System

1. Students earn points by enrolling in or participating in courses, lectures, activities, workshops, projects, or competitions across the five PACED domains (P, A, C, E, D).
2. Points are recorded and tallied by the ' TMU PACED Education '.

● Ranking Method

At the end of the semester, the platform will automatically calculate:

1. **Total Points**: Ranked according to total accumulated points across all five domains.
2. **Individual Category Points**: The highest scorer in each of the five domains (P, A, C, E, D).

● Announcement

The list of winners will be announced by the Office of Academic Affairs in the 'Latest News' section during Week 1 of Fall Semester 2026.

V. Rewards

1. **Total Points Awards** (Top 3 Winners):

1st Place: Gift Voucher NT\$5,000

2nd Place: Gift Voucher NT\$3,000

3rd Place: Gift Voucher NT\$1,000

2. **Individual Category Points** (1 Winner Each):

Highest in '**P**': Gift Voucher NT\$1,000

Highest in '**A**': Gift Voucher NT\$1,000

Highest in '**C**': Gift Voucher NT\$1,000

Highest in '**E**': Gift Voucher NT\$1,000

Highest in '**D**': Gift Voucher NT\$1,000

3. Rewards for Total Points and Individual Category Points cannot be claimed simultaneously.

VI. Course and Activity Inquiry

Students may check related courses and activities through the TMU PACED Education → Achievement → Left-side menu options.

Website: <https://paced.tmu.edu.tw/login>